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GOVERNMENT OF DUBAI KNOWLEDGE & HUMAN DEVELOPMENT AUTHORITY







	تاريخ تقديم الطلب:
	Date of submission:


شهادة استمرارية الدراسة*
Education Continuation Certificate*
	بيانات الطالب
	Student Details

	اسم الطالب
	
	Student’s name

	المدرسة
	
	School

	الجنسية
	
	Nationality

	الصف والشعبة
	
	Grade & class

	العام الدراسي
	
	Academic year

	اعتماد المدرسة
	School Approval

	تشهد إدارة المدرسة  أن الطالب  المذكور مقيد  في سجلاتها الرسمية حسب البيانات المذكورة أعلاه، ولا يزال مستمراً في الدراسة بها حتى تاريخ تقديم الطلب.
	The school certifies that the student was registered in its official records as detailed above, and that he/she was still studying in it up to the submission date above.


	مقدم الطلب  SUBMITTED BY
	
	التاريخDATE                          
	

	توقيع مدير المدرسة

SCHOOL PRINCIPAL SIGNATURE
	
	الختمOFFICIAL STAMP            
	


	خاص بهيئة المعرفة والتنمية البشرية
	KHDA Use Only

	دققت البيانات الواردة أعلاه ووجدت صحيحة دون أي التزام أو مسؤولية تجاه الغير  من جانب هيئة المعرفة والتنمية البشرية.
	The above details have been checked and found correct. KHDA, however, accepts no liability toward any third party.


	ملاحظة هامة:
· تعتبر هذه الشهادة صالحة لمدة ثلاثة أشهر من تاريخ  تقديم الطلب
	Important Note:

· This certificate is valid for only three months starting from the date of submission of the application



مشرف علاقات المتعاملين


Customer Relations Supervisor 








*  موجهة إلى الإدارة العامة للإقامة وشؤون الاجانب وسفارات الدول – Directed to GDRFA & Embassies





	تعتبر هذه الشهادة لاغية في حال وجود شطب أو تغيير
	Any later alteration to this certificate will render it invalid



